
2 C3 DEC 1 9 .
,;Y" ;,

	

_

BG űnniún+ ni(~nnun"isii"muaitiFi

	

mm~uinii a"uiuüf ninuuunn i n ű
jIL 1

	

j	 I	 liinntilrnriri~j j j luj'iijjljúpiÍ I I

	

I I

ORSZÁGGY ŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . §. alapján „Hogyan fogja működtetni az SPS rendszerét?” címmel írásbel i
kérdést kívánok benyújtani Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter Úr !

Mindenki előtt ismert, hogy az SPS törvénytervezete Köztársasági elnök úr által nem kerül t
aláírásra, továbbította az Alkotmánybíróság felé, a döntés tehát időben elhúzódhat . Ennek
ellenére Miniszter úr kitart amellett, hogy 2009 . januártól bevezeti az új rendszert,
megspékelve a „Kölcsönös megfeleltetés” (Cross compliance) el ő írásaival, illető leg részben
történő bevezetésével! A jelenlegi gazdasági és pénzügyi válság időszakában ezt nem tartja
túl merésznek, felváltani a biztost egy bízonytalanra? Gondoljon csak arra, hogy ötödik év e
működtetett területalapú támogatási rendszer még napjainkban is mennyi problémát okoz a
gazdatársadalomnak és az MVH-nak . Az MVH mai napig nem tudja önállóan ellátn i
feladatát. Nem képes az MgSzH intézményrendszere nélkül (falugazdászok) a feladatai t
határidőre ellátni . Hogyan fogja m űködtetni az SPS rendszerét? Nincs pénz, nincs ember ,
nincs még szoftver, nincsenek rendeletek, a gazdálkodók zöme tehát nem ismerheti a
megoldandó feladatokat.

Tisztelt Miniszter Úr !

Nem tételezzük fel a szándékos „zűrzavarkeltést”, de az új rendszer „makacsul történő”
bevezetetése ezt fogja eredményezni, fő leg egy ilyen időszakban.

• Ennek felelősségét felvállalja Miniszter úr?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2008 . december 15 .
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